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Bemutatkozás: 

Kedves Hallgatótársaim! 

Strobl Orsolya vagyok negyedéves államtudományi osztatlan mesterképzéses hallgató, valamint 

már harmadik éve a Hallgatói Önkormányzat tagja.  

Az elmúlt években számos területen próbáltam ki magam a hallgatói érdekképviseletben, de 

minden részét rettentően élveztem. Evégett szeretnék idén is pályázni a Hallgatói 

Önkormányzatba. 

Az első évemben a motivációm, ami miatt jelentkeztem a hallgatók lelki egészségének 

elősegítése volt, és az egyetemi segítségnyújtó lehetőségek megteremtése. Szerencsémre ennek 

felállása megtörtént és a Lélekmelengető eseményt is már az idei évben másodjára rendezhette 

meg a Hallgatói Önkormányzat. Ennek sikere rengeteg új ötlettel és motivációval töltött meg, 

hogy még több helyen meg tudjam könnyíteni a hallgatók életét.  

A második évben már a választmányi képviselő tisztség mellett szerettem volna kipróbálni 

magam kifejezett szakterületen és elindultam a tanulmányi ügyek felé, így 2022 őszében 

jelentkeztem a Tanulmányi Bizottságba melyben sikeres felvételi után az alelnöki tisztséget 

tölthettem be. Ezen területen a hallgatók tájékoztatása, börzéken való részvétel és a bizottság 

eseményeinek megszervezésében és lebonyolításában való részvételen volt a hangsúly, azonban 

a betöltött tisztségből kifolyólag a bizottság papírmunkáját is én végeztem.  

A harmadik évben továbbra is szerettem volna a tanulmányi területen maradni, azonban még 

mindig éreztem magamban plusz lendületet, hogy máshol is kipróbáljam magam. 2024 elején 

ezzel a lendülettel vágtam bele a tanulmányi ügyekért felelős alelnöki tisztség megpályázásába 

párhuzamosan a mentorprogramért felelős személy tisztségével, amelyeket a választmány 

bizalmát megkapva betölthettem az elmúlt időszakban. A mentorprogram mindig is a kedvenc 

része volt az egyetemi éveimnek hiszen gólyaként fantasztikus élményben volt részem és én is 

ezt szerettem volna átadni így 2022-ben és 2023-ban is segítőként vettem részt a programban.  

A számtalan feladatkör, ami átláthattam az évek során, olyan szemléletmódot adott számomra, 

amivel segíteni szeretném továbbra is a Hallgatói Önkormányzat munkáját és a hallgatók 

mindennapjait.  

 

Program: 

A tanulmányi évek során fontosnak tartom minden évfolyam megfelelő tájékoztatását, azonban a 

gólyák integrálása és a végzősök útmutatása a legfontosabb számomra. Ezek végett a kisokosok 

és segédletek folyamatos frissítése mindig a szemem előtt van. Továbbá az ismeretterjesztő 

események lebonyolítása is. Az idei évben így a végzősöknek is készül egy eseménysorozat, 

ahol minden őket érintő területről szó lesz, hogy az egyetem utolsó éve ne legyen olyan 

nehézség. Továbbá a Záróvizsga Felkészítők folyamatos fejlesztése is fontos számomra, hogy 

egy olyan képet kaphasson mindenki, ami mellett a felkészülés már sokkal könnyebb. 



Úgy gondolom mindenképp fontos a megfelelő kommunikáció minden irányba, ezért folyamatos 

célom egy olyan információs csatorna kialakítása, ami felkelti a figyelmet és tényleg elolvasásra 

kerül, továbbá ami könnyen érthető és a mai pörgős világban, ha valami nem egyértelmű az 

általunk kiírt szöveg gyors átfutás mellett megválaszolásra kerül. 

Szeretném a Tudományos Diákkörökkel is tovább építeni az együttműködést, hiszen úgy 

gondolom a hallgatók szeretnének még tovább fejlődni ilyen téren is és ezeket a lehetőségeket 

jobban meglátni és kipróbálni. Azonban úgy gondolom jelenleg nehezen megfogható számukra 

és bonyolult útvesztő, hogy ezek mégis hogyan működnek így, akár egy kifejezett TDK 

workshop szervezése is közelebb hozhatná mindegyikünkhöz az egész folyamatot, ahol magáról 

a Tudományos Diákkörökről megtudhatnának többet mi a feladatuk és küldetésük. 

Kiemelt célkitűzésem továbbá, hogy a hallgatókban a tenni akarás vágyát újra lendítsem és az 

adományozás, jótékonykodás nagyobb hangsúlyt kaphasson az egyetemen belül. A mai világban 

rengetegen csak elmennek a tény mellett, hogy mekkora életszínvonal különbség van az 

emberek között, így szeretnék erre rávilágítani és ezen közösen segítsünk, hiszen a HÖK-ben 

olyan személyiségű emberek vannak, akiket a tenni akarás éltet így fontos, hogy a társadalmi 

felelősségvállalást is közösen végezzük.   

 

Záró gondolatok: 

Bár sokszor nem is választások előtt jönnek az új ötletek, hanem már a HÖK-ben töltött idő 

alatt, ettől függetlenül igyekszem mindig megszínesíteni a napokat és olyan újításokat kitalálni, 

amivel az időről-időre megváltozó hallgatóság is tud azonosulni. Úgy gondolom az elmúlt 

években elsajátított tapasztalatokat felhasználva számos program, tájékoztatás vagy akár 

továbbképzés során tudom hasznosítani és kamatoztatni a HÖK-ön belül. Fontos számomra, 

hogy azokat a szép pillanatokat, amiket kaptam az itt betöltött tisztégek során újra és újra 

visszafektessem, hogy mindenki számára olyan egyetemi évek gondolata legyen majd meg, ami 

meghatározó volt. Szeretném folytatni az eddigi belefektetett energiát és munkát, hogy továbbra 

is bizalommal merjetek felém fordulni. 

 

Remélem pályázatom ismételten elnyeri bizalmatokat! 

 

Strobl Orsolya s.k. 

Budapest, 2024.09.20. 

 

 


